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Els alcaldes del territori reclamen que se soterri tota

Els alcaldes gironins agrupats en l'Associació de Municipis Afectats per la MAT, defensen que el
soterrament de la línia ha de ser total i no només a la part internacional entre Baixàs i Santa Llogaia
d'Àlguema. Els ajuntaments consideren aquesta diferència un greuge comparatiu per als municipis
que tindran la línia aèria. De fet, la majoria dels alcaldes van presentar en el seu moment
al·legacions en contra del traçat. En els escrits demanaven, precisament, el soterrament total de la
infraestructura, a banda de qüestions locals. L'AMMAT defensa que si és viable soterrar la línia en el
tram de la interconnexió també es pot fer en la resta del traçat.


